
Formandens beretning for 2022

Fastelavn.

Blev af corona hensyn, ikke afholdt i år.

Generalforsamlingen.

Generalforsamlingen foregik i god ro og orden.

Vi kunne igen mødes i lille sal og der var mange nye ansigter mødt op.

Sommerfest.

Kunne atter blive afholdt og der var igen flot fremmøde med omkring 50 deltagere.

Veje og stier.

Bestyrelsen har foretaget gennemgang af hele parken, her fik man set lidt på vedligeholdelsen af de grønne 

områder, og efterfølgende blev de beboere, der havde forsømt deres vedligeholdelsespligt, kontaktet.

Snerydning af cykelstier.

Der har ikke været meget sne at rydde, og saltning at gøre.

Der var kun få udkald til sne og salt, hvorfor at regningen ikke blev så stor.

Prinsesseparkens økonomi.

Bestyrelsen kan, igen i år, konstatere, at vi i Grundejerforeningen Prinsesseparken, har en sund økonomi.

Da You Sees regning efterhånden fylder den største del af regnskabet, så vil vi fremadrettet dele regnskabet 

op, så You See deles op i andele efter tilmeldte huse, og resten deles op til alle 132 medlemmer.

Udskiftning af vandrør.

Hele PP har fået udskiftet nye vandrør, og alle matrikler har fået deres egen direkte ledning ind fra hovedrør / 

stikledninger i gårdene.

Samtidig fik alle opsat nye brønde og flyttet deres vandmåler ud i den nye brønd, som blev lagt tæt på skel.

Alle bør løbende tjekke, at deres fjernmåler virker, og samtidig vil det være muligt at følge med i sit forbrug.

Det gøres på denne side: Se dit forbrug | Greve Vandværk

Formanden afholdt løbende møder med Greve Vand og Merkur VVS.
Disse referater kom ud løbende på mail og FB og info lagt på vores hjemmeside.

--------

De få som ikke har fået nye ledninger på egen grund, bedes være opmærksomme på deres vandforbrug, da 
formanden i okt. havde en skade med brud på gammel rørledning, i egen have.
Det gav en vandspild / forbrug på 150 m3, og samtidig måtte vi sande, at vores mandmåler ikke virkede og 
derfor ikke havde noteret et øget vandforbrug.
Det havde stået på i omkring 8 – 10 dage, og ved opdagelsen af brud, røg der 1 m3 ud i timen, og en god del 
trængte ind i krybekælderen. Dette er blot til venlig advarsel, så andre ikke vil komme ud i samme skade.


